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Protokół Nr XLVI /2014 

z  XLVI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 31 stycznia 2014 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

 

 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Na sali obrad brak radnego Teodora Kołodziejczyka ( usprawiedliwił swoją nieobecność) oraz 

radnego Witolda Śliwkiewicza  . 

 

Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołów z sesji : 

a) Nr XLIII , która odbyła się w dniu 29 listopada 2013 r., 

b) XLIV , która odbyła się w dniu 20 grudnia 2013 r. 

c) XLV, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

 

8. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na rok 2014, 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

c) zmieniającej uchwałę NR XLIV/334/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2014, 
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d) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonych w miejscowości Niesułków Kolonia, 

e) nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Strykowa, 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

g) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020, 

h)  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

i) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2003 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

12 marca 2003 roku w sprawie: utworzenia na terenie miasta Strykowa 

osiedli oraz nadania im nazw, zmienionej uchwałą Nr L/415/2010 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 30 lipca 2010 r. 

 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie planów pracy komisji rady na I półrocze 2014 r. . 

12. Przyjęcie planu pracy rady na 2014 rok . 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski postawił wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad XLVI sesji o projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz 

Powiatu Zgierskiego. 

Głosowanie wniosku: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołów z sesji : 

a) Nr XLIII , która odbyła się w dniu 29 listopada 2013 r., 

b) XLIV , która odbyła się w dniu 20 grudnia 2013 r. 

c) XLV, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2013 r. 

6. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

7. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

8. Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na rok 2014, 
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b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

c) zmieniającej uchwałę NR XLIV/334/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2014, 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonych w miejscowości Niesułków Kolonia, 

e) nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Strykowa, 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

g) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020, 

h)  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

i) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2003 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

12 marca 2003 roku w sprawie: utworzenia na terenie miasta Strykowa 

osiedli oraz nadania im nazw, zmienionej uchwałą Nr L/415/2010 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 30 lipca 2010 r. 

j) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Przyjęcie planów pracy komisji rady na I półrocze 2014 r. . 

12. Przyjęcie planu pracy rady na 2014 rok . 

13. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

14. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XLVI   sesji R M w Strykowie w następującym składzie: 

1) radny Andrzej Pożarlik,  

2) radny Grzegorz Kozłowski, 

3) radny  Czesław Polit 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. 5  Zatwierdzenie protokołów z sesji: 

a) Nr XLIII , która odbyła się w dniu 29 listopada 2013 r., 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLIII  sesji podczas obrad XLVI  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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b) Nr XLIV , która odbyła się w dniu 20 grudnia 2013 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLIV  sesji podczas obrad XLVI  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLIV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) Nr XLV, która odbyła się w dniu 30 grudnia 2013 r. 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag i wpisów do protokołu z XLV  sesji podczas obrad XLVI  sesji nie złożono. 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokołu z XLV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

 

Ad. 6  Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  Paweł Kasica poinformował, że w okresie 

między sesjami brak udział w posiedzeniach Komisji, w przygotowaniu materiałów na sesję 

oraz otwarciu sali gimnastycznej przy szkole w Dobrej. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że komisja na posiedzeniu między sesjami 

zapoznała się z informacją dot. pozyskiwania środków finansowych pozabudżetowych na 

realizację inwestycji w gminie oraz ustaliła plan pracy na I półrocze 2014 r.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja na posiedzeniu między sesjami zajmowała 

się opiniowaniem projektów uchwał oraz ustaliła plan pracy na I półrocze 2014 r. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny  Czesław Polit poinformował, że Komisja ustaliła plan pracy na I półrocze 2014 r. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował, że 

Komisja na posiedzeniu ustaliła plan pracy na I półrocze 2014 r.  

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Grzegorz Kozłowski  

poinformował, że komisja odbyła jedno  posiedzenie, na którym opiniowała projekty uchwał 

na bieżącą sesję oraz ustaliła plan pracy na I półrocze 2014 r.  

 

Ad. 7 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 

sesjami. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił o następujących sprawach tj. : 

 funkcjonowaniu służby zdrowia dla mieszkańców gm. Stryków  

W dniu dzisiejszym odbyło się spotkanie trójstronne tj. dwóch spółek medycznych i gminy 

Stryków na którym ustalono , że od poniedziałku przystępuje do pracy komisja złożona z 

przedstawicieli Remedium i nowej spółki medycznej, której zadaniem jest przekazanie  

dokumentacji i sprzętu które  to pozostały po rozwiązaniu umowy Remedium. Rola gminy w 
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tym zakresie jest znikoma tzn. taka ,że nasz przedstawiciel otwiera tylko pomieszczenia i 

protokolarnie przekazuje komisji. Pacjenci , których dokumentacja medyczna podlegać będzie 

przekazywaniu , a niezbędna im będzie do spraw związanych z lecznictwem na bieżąco 

będzie udostępniana. 

Natomiast sprawa wiejskich  ośrodków zdrowia tj. Bratoszewice, Dobra, Niesułków jest 

bardziej skomplikowana .Spółka Remedium oświadczyła , że zaprzestaje działalności z dniem 

1 lutego b.r. w tych ośrodkach ze względów ekonomicznych. Aby nowy podmiot mógł podjąć 

działalność w tych ośrodkach niezbędna jest m.in. opinia Sanepidu. Sanepid dokonał 

przeglądu tych placówek , nie ma jeszcze końcowej opinii i decyzji zakresu ewentualnych 

prac w celu przystosowania ośrodków do działalności. 

Na dzisiejszym spotkaniu zostały również ustalone warunki związane z łagodnym przejęciem 

tak aby pacjenci nie odczuli  niedogodności związanych z koniecznością  np. dojazdu do 

Strykowa  czy gdzie indziej .Prawdopodobnie zostało ustalone to dziś ( ale musi mieć 

oczywiście wersję porozumienia) że na trzy miesiące zostaje przedłużony najem tych 

budynków dla Spółki Remedium  , aby można było je w tym czasie przystosować zgodnie z 

wymogami Sanepidu i aby mogły być przejęte  ewentualnie przez nową spółkę. Z ustaleń na 

dzisiejszym spotkaniu wynika , że nowy podmiot  zobowiązał się przejąć personel tych 

ośrodków. 

 spotkaniu  z przedstawicielami  największych przedsiębiorstw i parków 

przemysłowych działających na terenie Gminy Stryków, na którym  rozmawiano nt.  rozwoju 

mieszkalnictwa i szkolnictwa zawodowego w gminie, gazownictwa i energetyki.  

 

Ad. 8 Podjęcie uchwał  w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na rok 2014 oraz zmiany 

planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie na rok 2014, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2014-

2022, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

c) zmieniającej uchwałę NR XLIV/334/2013 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2014, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Pytań do projektu uchwały nie było. 
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Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

d) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonych w miejscowości Niesułków Kolonia, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Radny Karol Lenart pytał czy jest już wycena tych nieruchomości  bo na jednej działce są 

również budynki? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza M-G Stryków poinformowała , że wycena jest w 

trakcie wykonywania , budynki również będą podlegały oszacowaniu ich wartości. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się  

 

e) nadania nazwy ulicy położonej na terenie miasta Strykowa, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

13   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania 

nieodpłatnie pomocy w zakresie dożywiania w formie świadczenia 

pieniężnego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim 

programem wspierania finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc 

państwa w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Na obrady przybył radny Witold Śliwkiewicz. 

g) w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania 

w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem wspierania 

finansowego gmin w zakresie dożywiania „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania” na lata 2014-2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  
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0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

h)  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

i) w sprawie zmiany uchwały Nr VI/46/2003 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 

12 marca 2003 roku w sprawie: utworzenia na terenie miasta Strykowa 

osiedli oraz nadania im nazw, zmienionej uchwałą Nr L/415/2010 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 30 lipca 2010 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

j) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Zgierskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pytań do projektu uchwały nie było. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 9 Interpelacje i zapytania. 

Radny Bogdan Walczak pytał: 

 czy zgłosił się oprócz TBS  inny deweloper chętny do budowy budynku wielo 

mieszkaniowego   na działce gminnej ? 

 kiedy nastąpi zmiana w planie zagospodarowania dla działki nr 125/1 przy ul. 

Targowej  na której ma powstać  parking i kiedy ta inwestycja zostanie 

uruchomiona ? 

 jaką funkcję w Urzędzie pełni Pan Daniel Kalinowski, który rozprowadzał w 

okresie letnim wśród mieszkańców m.in. osiedla , którego jestem 

przewodniczącym zarządu , ankiety- umowy odnośnie przyłączenia się  do sieci 

gazowej. Ja takiej ankiety nie dostałem. Było wiele narad sołtysów , wiele sesji a 

nie słyszałem aby taka informacja o gazyfikacji była przekazywana ze strony 

Urzędu. Zgodnie z obowiązującymi choćby statutami ,, sołeckimi ˮ uważam , że 

powinienem być poinformowany o takich działaniach a nie dowiadywać się od 

mieszkańców. Odbieram to jako niepotrzebne wyręczanie  mnie w pracy 

społecznej. 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 

 nie zgłosił się inny deweloper wobec czego pozostaje propozycja TBS. Informację 

szczegółową w tej sprawie przekażemy na posiedzeniu komisji , która zajmuje się 

budownictwem żeby wypracować wspólnie sposób zagospodarowania tego terenu . 

Dyskutowaliśmy m.in. na temat budowy domu kultury , gdzie różne głosy pojawiały 

się co do tego terenu m.in. takie , że teren należałoby sprzedać po cenach 

komercyjnych. 

 na komisji planu będziemy dyskutować , które niebawem będziemy uruchamiać plany 

zagospodarowania częściowe , a ponieważ przyjęliśmy uchwałę dotyczącą studium 

z.p. zatem będziemy teraz przystępować do zmiany poszczególnych planów i jeśli 

wspólnie uznamy , że dany plan powinien wcześniej być realizowany to będziemy go 

realizować. 

 monopolu na pewne pomysły nie ma tylko burmistrz, zastępca czy sekretarz .Pan 

Kalinowski jest osobą fizyczną .W danej miejscowości tworzą się komitety społeczne 

, nie mają obowiązku informowania kogokolwiek o swoich zamierzeniach a 

mianowicie dotyczące instalacji  sieci gazowej gdzie w 100% inwestycja ta jest 

realizowana przez Mazowiecką Spółkę Gazową .Jeżeli  spółka uznaje , że ta 

inwestycja w danej miejscowości lub w dzielnicy miasta jest zasadna dla nich 

ekonomicznie to spotykają się , dyskutują i podejmują decyzję ci zainteresowani. Tak 

jest w Ługach, Dobieszkowie , Tymiance , Dobrej Nowinach , Strykowie – dziś 

odbędzie się spotkanie – tu  inicjatywa należała do radnego Andrzeja Pożarlika. Te 

procedury niekoniecznie są pod dyktando gminy. Pan Kalinowski jako osoba fizyczna 

prawdopodobnie zainicjował to działanie , które ma na celu rozwój sieci gazowej na 

terenie Smolic. Tu nie ma żadnej tajemnicy , poza tym jest pełnomocnik spółki 

gazowej który zajmuje się wyłącznie tematem gminy Stryków , gdyby Pan przyszedł 

do Wydziału inwestycji , zapytał się, to uzyskałby Pan kontakt do tego pełnomocnika i 

mógłby Pan inicjować działania w tym zakresie. Informacja nie pojawia się na sesjach 

czy naradach a to z tego względu , że koszty inwestycji gazociągowych są w 100% 

pokrywane ze środków  spółki a nie z budżetu gminy. W tym komitecie jest również 

Pani sołtys  więc proszę o uzupełnienie mojej wypowiedzi. 

 

Pani Grażyna Jędrzejczak sołtys wsi Smolice: 

 poinformowała , że na początku roku 2013 zorganizowała wspólnie z Panem 

Kalinowskim , który jest w radzie sołeckiej Smolic zebranie i zaprosili 

przedstawiciela Mazowieckiej Spółki Gazowej, który poinformował, że istnieje duże 

prawdopodobieństwo możliwości podłączenia do sieci gazowej. Przedstawiciel spólki 

mazowieckiej miał ze sobą ankiety , które to Pan Kalinowski społecznie rozdał .W 

rozmowach padła propozycja , aby porozmawiać również w tej sprawie z 

mieszkańcami ul. Warszawskiej w Strykowie czy chcą się przyłączyć bo jest taka 

możliwość. Wydaje mi się , że był również u Pana Walczaka z ankietą.   

Radny Bogdan Walczak mówił: 

 Panie Burmistrzu nie na próżno powiedziałem , że taką wiedzę jako pierwszy posiadł 

Pan od spółki mazowieckiej. Spółka mazowiecka Pana poinformował, że jest taka 

możliwość i niektóre osoby podjęły taką działalność. Ja takie ankiety  miałem już dwa 

lata temu tylko były wtedy pewne trudności. Interesuje mnie tylko komu Pan 

przekazał taką informację jeżeli słyszę , że innym osobom przekazał ją pełnomocnik 

w Urzędzie. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków mówił: 

Nie mogę zabronić działań tam gdzie jest inicjatywa lokalna a ludzie są zainteresowani gazem 

i oni działają. Są pewne uzgodnienia z gminą co do przeprowadzenia , którędy , odtworzenia 
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drogi , ulicy wtedy włącza się Urząd natomiast decyzja czy ktoś chce mieć gaz w domu czy 

nie to są indywidualne decyzje i nie możemy tu ingerować. 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał  czy jest już opinia Sanepidu odnośnie wiejskich ośrodków 

zdrowia , czy na czas remontu będą one zamknięte ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że już wcześniej mówił 

dziś na sesji o tych sprawach. Remonty będą drobne i nie będzie prawdopodobnie 

konieczności zamykania ośrodka na czas ich trwania. 

Przewodniczący rady poinformował radnego Śliwkiewicza , że wypowiedź Burmistrza 

odnośnie funkcjonowania służby zdrowia będzie zawarta w protokole z sesji. 

 

Ad. 10 Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Bogdan Walczak mówił: 

 w imieniu mieszkańców ul. Rolniczej  proszę o ustawienie kosza, 

 na jakim etapie jest sprawa uchylenia decyzji  wydanej przez Panią Burmistrz o 

składzie odpadów innych niż niebezpieczne , 

 stawiam wniosek aby  przywrócić odcinek starej ,,14 ˮ przed rondem od strony Łodzi 

w kierunku Strykowa co pozwoli na zmniejszenie ,, korka ˮ zarówno od Strykowa jak 

i od Łodzi, ruch na rondzie będzie odbywał się wtedy szybciej   

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza odpowiedziała , że w sprawie wydanej decyzji 

SKO wszczęło postępowanie w sprawie uchylenia decyzji.   

Radny Witold Śliwkiewicz wnioskował w imieniu mieszkańców o postawienie wiaty 

przystankowej  na ul. Wolskiej w Bratoszewicach i kosza na odpady . 

Radny mówił , że ul. Zatorze w Bratoszewicach jest źle odśnieżona. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że zastanowimy się gdzie 

ustawić taką wiatę , ale musimy pamiętać o tym , że lada moment rozpocznie się budowa 

inwestycji w tym rejonie tj. droga w kierunku Zatorza i  ul. Wolska z fragmentem chodnika . 

Systematycznie będziemy uzupełniać kosze na śmieci. 

Pan Andrzej Janeczko Sołtys wsi Ługi mówił o następujących sprawach : 

 sprawa doświetlenia ok. 350 m drogi na odcinku do Dobieszkowa  gdzie nie wszyscy 

właściciele posesji wyrażają zgodę na przejście kabla ( ok. półtora roku) przez teren 

pomiędzy ogrodzeniem posesji a asfaltem twierdząc , że jest to ich własność. 

Sołtys zwrócił się z prośba do burmistrza aby gmina wykupiła ten kawałek gruntu       

( ok. 80 m²).Sołtys pytał czy jednostka może blokować całej społeczności wiejskiej 

jakąś inicjatywę tym bardziej , że plan jest robiony darmo przez jednego z 

mieszkańców wsi? 

 Jest niebezpieczny zakręt na drodze we wsi Ługi, w tym miejscu droga jest zwężona , 

przekopane jest odwodnienie , należy coś zrobić aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

odcinku: może światła ostrzegawcze, może baner… 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział , że jeśli chodzi o 

oświetlenie to nie tylko w tym miejscu mamy takie problemy , gdzie właściciele nie wyrażają 

zgody nawet na tzw. zejście ze słupa kablem …Zastanowimy się jak to rozwiązać, może 

będziemy rozmawiać z tym właścicielem . 

Wiemy o niebezpiecznym zakręcie drogi w Ługach i może przy realizacji inwestycji gazowej 

uda się znaleźć jakieś rozwiązanie , w tej chwili co możemy zrobić to dobre oznakowanie 

tego miejsca .  

Pani Bożena Sobierajska Sołtys wsi Rokitnica mówiła o: 

 braku barierek ochronnych przy zjeździe z ,, serwisówki ˮ na drogę nr 14 – jest tam 

niebezpiecznie, 

 o złożenie barierek – jadąc do Strykowa pod wiaduktem . 
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Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków poprosił aby Pani sołtys skontaktowała 

się w poniedziałek telefonicznie i udzieli wtedy odpowiedzi. 

 

Ad. 11 Przyjęcie planów pracy komisji rady na I półrocze 2014 r. . 

 

Na XLVI sesji Rada Miejska w Strykowie przyjęła poprzez głosowanie plany pracy stałych 

komisji rady  na I półrocze 2014 roku:                                                                  9   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

  

Ad. 12 Przyjęcie planu pracy rady na 2014 rok . 

 

Na XLVI sesji Rada Miejska w Strykowie przyjęła poprzez głosowanie plan pracy rady  na 

2014 rok:                                                                                                                9   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 13 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Uchwał i Wniosków radny Andrzej Pożarlik   odczytał 

protokół Komisji i poinformowała, że Komisja  przyjęła  na XLVI sesji w dniu 31 stycznia  

2014 r.  następujący wniosek: 

1. Wystąpić do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad o 

poprawienie przepustowości ronda w Strykowie przy wjeździe na 

autostradę , poprzez uruchomienie starego odcinka ,, 14 ˮ . 

 

 

Głosowanie: 11 głosów za 

                       0 głosów przeciw 

                       0 głosów wstrzymujących się  

 

Ad. 14 Zamknięcie obrad.  

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 11.20 dokonał 

zamknięcia sesji.  

 

Protokołowała:  

Z. Kubiak  

 

 

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

              Paweł Kasica 

 

 


